
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 127 (SUU alm. del), som 
Sundhedsudvalget har stillet til ministeren for sundhed 
og forebyggelse den 14. januar 2008 
 

Spørgsmål 127: 
" Vil regeringen tage skridt til at ændre lovgivningen, således at det offentli-

ge betaler for kunstig befrugtning lige så mange gange, som et forældrepar 

ønsker det, sådan som den tidligere familie- og forbrugerminister Carina 

Christensen er citeret for at ville arbejde for den 11. november 2007? I be-

nægtende fald bedes ministeren oplyse, hvordan regeringen stiller sig til 

udmeldingen." 

 

Svar:  
Regeringen har ingen planer om at foreslå loven om kunstig befrugtning 

ændret som omtalt i spørgsmålet.  
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